
 
Zápis č. 12 

 

ZE ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE DOUBRAVICE 
konaného dne 4. 10. 2023 

 
Místo konání:   zasedací místnost Obecního úřadu Doubravice 
Začátek zasedání:   19:00 hodin 
Zasedání řídil:  Radim Šupka 
Přítomní zastupitelé:  Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav 

Zábranský, Ing. Petr Hrubý, Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml. 
Hosté:   - 
Zapisovatel:   Tereza Suchá 
Ověřovatelé zápisu:  Václav Paleček, Rudolf Červený 
 

Starosta obce Radim Šupka zahájil jednání zastupitelstva obce, přivítal přítomné zastupitele na 
tomto jednání a konstatoval, že je přítomno všech 7 zastupitelů. Zastupitelstvo je tedy 
usnášeníschopné.  
 

NÁVRH PROGRAMU: 
 

1. Zvolení výběrové komise pro výběr zhotovitele k akci „Revitalizace návsi a úprava sezení pod 
lípou“ 

2. Schválení rozpočtového opatření č.8/2023 
3. Schválení rozpočtového opatření č.9/2023 
4. Řešení situace kolem dopravního značení v obci 
5. Posouzení nabídek na nákup uzamykatelného lodního kontejneru (využití jako sklad pro 

potřeby obce Doubravice a SDH Doubravice). 
6. Projednání možností realizace rekonstrukce Filipovce pro umístění a zřízení „Dětské 

skupiny“ na základě předložených studií 
7. Posouzení a výběr pojištění majetku obce  
8. Vyjádření k možnosti využití pozemku 107/3 dle platného územního plánu obce 

Doubravice 
9. Různé 

a. Kontrola zástupců Krajského úřadu k přezkoumání hospodaření za rok 2023 
b. Reklamace (výměně displeje) u Digitální úřední desky 
c. Podání žádosti o dotaci pro SDH Doubravice na nákup nového přívěsného vozíku 

včetně vybavení 
d. Informace o problémech a návrhu řešení veřejného osvětlení v obci 
e. Žádost „Doubravických otužilců“ o vyčištění a nové napuštění louže 

 
Návrh starosty na úpravu navrženého programu (zařazení nových bodů):   

10. Schválení investice na rekonstrukci hospody  
11. Informace o revizi hřiště. 
12. Informace o pronájmu klubovny pro paní B. Baštovou  
13. Návrh na zateplení stropu nad sálem ve Filipovci 
14. Schválení termínu veřejné schůze – pátek 3.11.2023  
15. Spolková základní škola Vidov 
16. Umístění značky „zákaz zastavení“ u vjezdu do doubravického kopce 

 
Návrh usnesení:  
Schválení programu zasedání zastupitelstva obce jako celku a zapisovatele:  
Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 
Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 0 
Návrh usnesení byl přijat. 
 
 



 
Bod č. 1. Zvolení výběrové komise pro výběr zhotovitele k akci 
„Revitalizace návsi a úprava sezení pod lípou“ 
Základní informace k bodu přednesl starosta Bc. Radim Šupka. Do výběrové komise pro výběr 
zhotovitele k akci „Revitalizace návsi a úprava sezení pod lípou“ byli navrženi Bc. Radim Šupka, 
Ing. Jaroslav Zábranský a Ing. Petr Hrubý. 
 
Návrh usnesení č. 1/12/2023:             
Zastupitelstvo obce schvaluje výběrovou komisi pro výběr zhotovitele. k akci „Revitalizace návsi a 
úprava sezení pod lípou“ ve složení: Radim Šupka, Ing. Jaroslav Zábranský a Ing. Petr Hrubý na 
akci „Revitalizace návsi a úprava sezení pod lípou“. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 
Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 a zdržel se 0 
Usnesení č. 1/11/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 
 
 
Bod č. 2. Schválení rozpočtového opatření č. 8/2023.  
Základní informace k bodu přednesl starosta Radim Šupka. Na základě toho zastupitelstvo vzalo 
na vědomí a schválilo rozpočtové opatření č. 8/2023, které je přílohou tohoto zápisu. 
 
 
Bod č. 3. Návrh schválení rozpočtového opatření č. 9/2023. 
Základní informace k bodu přednesl starosta Bc. Radim Šupka, který předložil návrh na schválení 
rozpočtového opatření č. 9/2023 podle skutečných potřeb obce.  
 
Návrh usnesení č. 2/12/2023:             
Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje rozpočtové opatření č. 9/2023. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 
Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 
Usnesení č. 2/12/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 
 
 
Bod č. 4. Řešení situace kolem dopravního značení v obci 
Starosta Radim Šupka, zastupitelům vysvětlil informace ohledně pasportu dopravního značení (z 
roku 2008) a jeho nesouladu s aktuálním dopravním značením v obci a nutnosti, tak aktualizovat 
pasport dopravního značení obce, a to včetně nového projektu. Byli osloveny odborné firmy, které 
by dané pro naši obec zajistili. Po výběru vhodné nabídky, bude dopravní značení v obci 
aktualizováno, dle schváleného projektu. 
 
 
Bod č. 5. Posouzení nabídek na nákup uzamykatelného lodního kontejneru 
(využití jako sklad pro potřeby obce Doubravice a SDH Doubravice). 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele o problémech obce s nedostatkem skladovacích 
prostor. Nyní navíc je potřeba vyřešit skladování překážek a dalšího vybavení SDH Doubravice. 
Proto se zastupitelé dohodli na koupi lodního kontejneru, který by pak sloužil jako obecní sklad. 
Na základě poptávek a obdržených nabídek, byla vybrána nabídka od společnosti Cooltainers, která 
nabízí obci nový kontejner zelené barvy RAL6005 za 80.000 Kč bez DPH + náklady na dopravu, 
včetně složení hydraulickou rukou za 15.000 Kč bez DPH.  
 
Návrh usnesení č. 3/12/2023:             
Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje nákup uzamykatelného lodního kontejneru dle 
předložené cenové nabídky (využití jako sklad pro potřeby obce Doubravice a SDH Doubravice). 
 



 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 
Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 
Usnesení č. 3/12/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 
 
 
Bod č. 6. Projednání možností realizace rekonstrukce Filipovce pro umístění a 
zřízení „Dětské skupiny“ na základě předložených studií 
Starosta Radim Šupka předložil zastupitelům studii pro možnost umístění a zřízení „Dětské 
skupiny“ (školky) v objektu Filipovce. Jedná se o tzv. malou studii, která by počítala pouze 
s částečnou úpravou stávající levé spodní části Filipovce. Druhá tzv. velká studie, která počítá 
s rozsáhlou rekonstrukcí Filipovce a kterou měl na starosti Ing. Petr Hrubý předložena nebyla. 
Zastupitelé tedy jednali pouze o předložené variantě a shodli se, že je pro potřeby obce 
dostatečná a souhlasí s vypracováním kompletního projektu. Zastupitelé Petr Hrubý a Zdeněk 
Schaffelhofer by preferovali tzv. velkou variantu s kompletní rekonstrukcí Filipovce a umístěním 
Dětské skupiny do II.NP. 
 
Návrh usnesení č. 4/12/2023:             
Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje předloženou studii na rekonstrukci „Dětské skupiny“ a 
souhlasí s vypracováním kompletního projektu. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro 5 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský), 
proti 0 zdržel se 2 (Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.) 
Usnesení č. 4/12/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 
 
 
 
Bod č. 7. Posouzení a výběr pojištění majetku obce 
Zastupitelé byli seznámeni starostou obce s důležitými informacemi o pojištění majetku a 
odpovědnosti obce Doubravice, které je z roku 2007, bez jakékoli aktualizace a valorizace. Proto 
byla oslovena společnost Renomia, která nyní pracuje na tvorbě nabídky pojištění majetku a 
odpovědnosti obce. Zastupitel Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml. informoval, že poptávka jiného 
zprostředkovatele neproběhla, protože o to neměl vzhledem ke složitosti zájem. Nyní tedy čekáme 
na předložení komplexní nabídky na pojištění majetku a odpovědnosti obce, nabídka poté bude 
předložena ke schválení na ZO ke schválení. 
 
 
Bod č. 8. Vyjádření k možnosti využití pozemku 107/3 dle platného územního 
plánu obce Doubravice 
Základní informace přednesl pan starosta Radim Šupka, který předložil vyjádření k možnosti 
využití pozemku 107/3 dle platného územního plánu obce Doubravice. Zastupitelstvo obce 
souhlasí s využitím pozemku 107/3. 
 
Návrh usnesení č. 5/12/2023:             
Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje možnost využití pozemku 107/3 dle platného územního 
plánu obce Doubravice 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro 6 (Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, Ing. Petr Hrubý a 
Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0, zdržel se 1 (Bc. Radim Šupka) 
Usnesení č. 5/12/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 
 
 
 



 
Bod č. 9. programu: Různé 

a) Kontrola zástupců Krajského úřadu k přezkoumání 
hospodaření za rok 2023 
Starosta Radim Šupka zastupitele informoval, že 21.11.2023 od 08:00 v sídle územního 
celku obce Doubravice, proběhne dílčí přezkoumání hospodaření obce za rok 2023. 
 

b) Reklamace (výměna displeje) u Digitální úřední desky 
Byla kontaktována společnost Galileo smart city, z důvodu vzniklých vzduchových bublin 
na displeji elektrické úřední desky. Společnost Galileo informovala, že dojde ke kompletní 
výměně displeje v příštím týdnu (výměna displeje nebude zpoplatněna). Záruka u digitální 
úřední desky je v délce 60 měsíců.  

 
c) Podání žádosti o dotaci pro SDH Doubravice na nákup nového přívěsného 

vozíku včetně vybavení 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitelé o podání žádosti o dotaci pro SDH 
Doubravice na nákup nového přívěsného vozíku, včetně vybavení. Žádost byla odeslána 
k 18.09.2023.  
 

d) Informace o problémech a návrhu řešení veřejného osvětlení v obci 
Starosta obce Radim Šupka, informoval zastupitelé o tom, že po kompletním proměření 
vedení veřejného osvětlení v celé obci, technici firmy E.ON zjistili, že důvodem výpadků je 
porušený kabel nebo problémy se spojkou, která v zemi kabely spojuje (do každé lampy 
jde jiný kabel!), a to mezi dvěma lampami v ulici od „Němců“ ke „Kubalákům“. Protože 
osvětlení v obci nemá samostatné jističe, ale pouze hlavní pojistku, tak zkrat vyhodil vždy 
skoro celou obec, mimo středu obce, která má samostatnou pojistku. Problém s 
poškozeným kabelem (spojkou) byl dlouhodobý, ale jak vysvětlili technici, tak protože 
předchozí světla měla velký odběr, tak se více hřály i kabely, a nebyla tam taková vlhkost 
(a tím pádem nedocházelo ke zkratu). Nyní při nízkém odběru nového osvětlení (LED) se 
kabely nehřáli a vlhkost způsobila zkrat, který pak „vyhodil“ pojistky celého veřejného 
osvětlení. Během konce září došlo k vyřešení a výměně části kabelu, a navíc 
problematická část veřejného osvětlení byla dána na samostatný jistič, takže by nemělo 
docházet k celkovým výpadkům, ale max. k výpadku té problematické části „od Němců ke 
Kubalákům“.  
 

e) Žádost „Doubravických otužilců“ o vyčistění a nové napuštění louže  
Na základě telefonické žádosti, jsme byli informováni, že Doubravický otužilci provedou 
vyčistění „louže“ a jako obec jsme byli požádání zaplacení nákladů na její zpětné 
napuštění. Napuštění nádrže proběhlo 3.10.2023 společností ČEVAK a.s. 
 
 

Bod č. 10. Schválení investice na rekonstrukci hospody 
Starosta Radim Šupka předložil zastupitelům nabídky od jednotlivých dodavatelů na rekonstrukci 
vnitřní části obecní hospody. Jedná se o kompletní výmalbu, včetně odstranění dřevěného obložení 
a polic, položení nové podlahy (zátěžové PVC, dekor dřevo) a nový barový pult, pracovní prostor 
a obložení. Celková částka rekonstrukce je dle nabídek odhadována na 166.435 Kč včetně DPH. 
 
Návrh usnesení č. 6/12/2023:             
Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje investici na rekonstrukci obecní hospody. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 
Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 
Usnesení č. 6/12/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 
 



 
Bod č. 11. Informace o revizi hřiště 
Základní informace k danému bodu přednesl starosta Bc. Radim Šupka, který 
zastupitele informoval, že hřiště nemá platnou revizi, a proto byl objednán revizní technik, který 
povinnou každoroční revizní kontrolu dětského hřiště provedl. Během příštího týdne bychom měli 
obdržet revizní zprávu. Po obdržení zprávy budou zastupitelé seznámeni s výsledky a budeme 
případně řešit nedostatky. 
 
 
Bod č. 12. Informace o pronájmu klubovny pro p. Baštovou 
Starosta Radim Šupka zastupitele informoval, že od 5.10.2023, obec pronajmula klubovnu na 
krátkodobý pronájem paní Báře Baštové. Pronájem byl sjednán na dobu 8 týdnu, vždy každý 
čtvrtek od 15:30 do 17:30. Samotný pronájem pak bude fakturovám v částce 200,- Kč/hodina, 
dle skutečně pronajatých hodin. 
 
 
Bod č. 13. Návrh na zateplení stropu nad sálem ve Filipovci 
Zastupitel Václav Paleček podal vzhledem k vysokým cenám energií návrh na zateplení stropu nad 
sálem ve Filipovci, zastupitelé s návrhem souhlasí a realizaci zateplení je potřeba provést v co 
nejkratším možném termínu. 
 
Návrh usnesení č. 7/12/2023:             
Zastupitelstvo obce Doubravice schvaluje zateplení stropu nad sálem ve Filipovci. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 
Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 
Usnesení č. 7/12/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 
 
 
Bod č. 14. Schválení termínu veřejné schůze – pátek 3.11.2023 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele, že by bylo opět vhodné svolat veřejnou schůzi 
občanů a zastupitelstva obce, kde bude příležitost diskutovat o proběhlých a plánovaných 
investicích. Zastupitelstvo obce se dohodlo na svolání veřejné schůze s občany v termínu pátek 
3.11.2023 od 19:00 hodin v sále na Filipovci. 

 
Návrh usnesení č. 8/12/2023:             
Svolání veřejné schůze s občany v termínu pátek 03.11.2023 od 19:00 hodin v sále na Filipovci. 
 
Hlasování o návrhu usnesení: 
Pro 7 (Bc. Radim Šupka, Rudolf Červený, Václav Paleček, Tomáš Suchý, Ing. Jaroslav Zábranský, 
Ing. Petr Hrubý a Ing. Zdeněk Schaffelhofer ml.), proti 0 zdržel se 0 
Usnesení č. 8/12/2023 bylo přijato ve znění návrhu. 
 
Bod č. 15. Spolková základní škola Vidov 
Na základě podnětu zastupitele Václava Palečka, který díky nové obecní dopravě přišel s 
návrhem o možnosti zapojení do projektu Spolkové základní školy ve Vidově se zastupitelé 
domluvili, že by rádi zjistili podmínky a možnosti zapojení do projektu pro děti z obce 
Doubravice. 
 
 
Bod č. 16. Umístění značky „zákaz zastavení“ u vjezdu do doubravického kopce 
Starosta Radim Šupka informoval zastupitele, že u vjezdu do doubravického kopce nyní velmi 
často stojí na krajnici vozidla stavebních dělníků, proto po jednání se zástupci stavby došlo 
k dohodě o zákazu parkování, tak aby byla zajištěna bezpečnost a možnost vyhnutí dvou proti 
jedoucích vozidel. Navíc byla objednaná u firmy Signistav, mobilní značka „zákaz zastavení“, 
která do těchto míst bude umístěna. 
 



 
 
 
Zasedání Zastupitelstva obce Doubravice skončilo ve 22:00. 
 
 
 
Ověřovatelé zápisu: Rudolf Červený  ____________________________ 
 
 
   Václav Paleček  ____________________________ 
 
 
 
 
Starosta obce: Radim Šupka   ____________________________ 
 
 
1.místostarosta obce: Zdeněk Schaffelhofer ml. ____________________________ 

 
 
2.místostarosta obce: Tomáš Suchý  ____________________________ 
 

 
Zápis zpracovala Tereza Suchá, dne 6.10.2023 


